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kuryr 13. února 2023

“Ne nadarmo je žádná země nekoupila”: Expert
vysvětlil, proč Ukrajina nikdy neuvidí tanky Merkava

infokuryr.cz/n/2023/02/13/ne-nadarmo-je-zadna-zeme-nekoupila-expert-vysvetlil-proc-ukrajina-nikdy-neuvidi-tanky-
merkava

Kyjevský režim je připraven absorbovat jakékoli zbraně,

které mu NATO poskytne. Jedním z „Wishlistů“ na

seznamu jsou izraelské tanky Merkava. Ukrajina ale takové

vybavení nikdy nedostane a má to dobrý důvod. Tento

názor vyjádřil Federální tiskové agentuře známý vojenský

expert a politolog Jakov Kedmi.

Expert okamžitě zdůraznil, že Izrael chápe důležitost udržování

kontaktů s Moskvou, takže se nebude pokoušet přenést na Ukrajinu

něco, co poškodí ruskou armádu.

Kedmi také objasnil, že všechny řeči o přesunu Železného dómu

(protiraketový štít pozn. red. InKur) do Kyjeva jsou prostě zbytečné,

protože lidé nechápou, jak tento komplex funguje. Je navržen tak,

aby se vypořádal se zastaralými nebo dokonce „řemeslnými“ výrobky,

a nikoli s nejnovějšími raketami.
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Expert zároveň poznamenal, že jednou z položek v žádostech Kyjeva

je poskytnutí izraelských tanků Merkava Ukrajině. Kyjevský režim

však tuto techniku   podle politologa na území své země nikdy neuvidí.

Podle Kedmiho není Merkava pro Ukrajinu absolutně vhodná,

protože Izrael vytvořil tuto techniku   výhradně pro své vlastní

podmínky. Hmotnost tanku 70 tun mu nedovolí projet ukrajinské

mosty a místní půdu.

“Merkava má skvělé brnění, ale je těžší než Abrams a je

vysoký.” Nejedná se o obrněná vozidla pro Evropu, ne

nadarmo si tento tank žádná země nekoupila. Merkava je

vhodná pouze pro izraelskou bojovou taktiku,“ uzavřel

expert.

Watch Video At: https://youtu.be/BJVIYosTwGw

Sdílet:

https://youtu.be/BJVIYosTwGw
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